
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Type of Certificate 

 شهادة المدرسة باكتمال مقومات الانتقال للمرحلة الابتدائية )الخبرات والمهارات اللازمة( .-1

 تقييم صفوف رياض الأطفال وفق النظام البريطاني.-2

1- The school's certificate of completing the elements of transition to the primary stage (experiences and necessary skills). 
2- Assessment according to the UK  ’Early Years foundation stage (EYFS) statutory framework’. 
The framework: 
- sets the standards that all early years providers must meet to ensure that children learn and develop well 
- ensures children are kept healthy and safe 
- ensures that children have the knowledge and skills they need to start school . 
 

French language:                                                                                                     اللغة الفرنسية :                                                                                                             

 للغة الفرنسية : دراستهيتوقع ان يتقن الطفل/ة عند 

 : بنهاية ) روضة اول (

،معرفة الألوان ، معرفة الأشكال الهندسية . معرفة الحروف، معرفة الأرقام  

A la fin de ( KG1) l’enfant doit maîtriser les éléments suivants :  
- Connaître les lettre de l’alphabet - Connaître les chiffres - Connaître les 

couleurs 
- Connaître les formes géométriques. 
 

French language:                                                                                                     اللغة الفرنسية :                                                                                                             

 بنهاية ) روضة ثاني (:
فتاة او  –تعريف الطفل/ة بنفسه ) الاسم  العمر  -والتاريخ  أيام الأسبوع والتعريف باليوممعرفة  -

 صبي(.
استخدام كلمات  -معرفة الألوان واختيار لونهم المفضل -العديد من الكلمات لكل حرف  معرفة

 غناء وحفظ اغاني الأطفال باللغة الفرنسية.-وجمل التواصل داخل الصف. 
 

 
 التمهيدي ( :بنهاية ) 

قراءة الكلمات. -معرفة أصوات الحروف  -معرفة أيام الأسبوع والشهور وفصول السنة -  
معرفة الحيوانات واختيار حيوانهم المفضل –التعريف بعائلتهم  -معرفة الأرقام والعد -  

معرفة استخدام ) على ، بين ، أمام( -معرفة الخضروات والفواكه  
التواصل مع الآخرين في الصـف–أجزاء الجسم  معرفة –معرفة غرف المنزل -  

 . ) جمل بسيطة ( 

A la fin de ( KG2) l’enfant doit maîtriser les éléments suivants :  
- Connaître les jours de la semaine. 
- Se présenter : ( nom , âge , fille ou garçon). 
- connaître des mots pour chaque lettre de l’alphabet. 
- Choisir le couleur préféré. 
- communiquer en classe ( utiliser les mots et phrases : ( bonjour, au 

revoir, je peux aller \ boire ... etc )  - chanter des chansons. 

 

A la fin de ( KG3) l’enfant doit maîtriser les éléments suivants :  
- Connaître les jours, les mois et les quatre seasons- connaître les 

phonétique. 
- lire des mots- connaître les chiffres et compter. 
- présenter sa famille.  
- connaître les animaux et choisir l’animal préféré. 
- connaître les légumes et les fruits. 
- connaître et utiliser les prépositions ( sur , entre , devant ... etc )  
- connaître les pièces de la maison. 
- connaître les parties du corps.  
- communiquer avec les autres dans la classe  (phrases simples). 
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 Stage : EYFS Early Year Foundation Stage (KG)                                                   رياض الأطفال / التمهيدي                                       المرحلة : 

 Type of Learning : Integrated ( on-campus & Virtual)نوع التعليم : مدمج ) حضوري + افتراضي (                                   

 Approved curriculum and program for the stage:               المنهج البريطاني   :المنهج والبرنامج المعتمد الخاص بالمرحلة 

                                                                               British Curriculum                             



 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

  

 ( :  التمهيدي)  رياض الأطفالبنهاية مرحلة لمواد الهوية الوطنية  ة عند دراستهالتلميذ / يتوقع ان يتقن  
 : واللغة العربية في مرحلة رياض الأطفال لمحة عن مواد الهوية الوطنية والتربية الدينية

تعزز هوية الطفل الوطنية في مرحلة رياض الأطفال إلى غرس القيم والمفاهيم التي نسعى و الجيوغرافيةوهنا نعني بتأسيس الطفل في لغته الأم تحدثاً وقراءةً وكتابة وبالطلاقة المفترضة ، ومعرفة واضحة ببيئتنا 

في رياض الأطفال ربط الطفل للمظاهر الكونية وما حوله من مخلوقات وكائنات بالخالق وعظمته بهدف تأمل أهدافنا لمنهج التربية الإسلامية ومن .  له والانتماءبوطنه  الاعتزازوالتي تتمثل في 

 وتدبر الطفل للهدف الأسمى من الخلق للخالق ومحاولة تنظيم سلوك وعواطف الطفل على أساس ديني.

الدينية ومفاهيم الهوية الوطنية واللغة ونعتمد في إيصال المفاهيم  من خلال إكسابه حصيلة لغوية سليمة وفصيحة . لغة القرآن والبيان بلغته العربية الاعتزازتنشئة الطفل على ومن أهدافنا ايضا 

 دف المنشود.الأنشطة الصوتية والمرئية والحسية الحركية المناسبة لتحقيق اله من خلالالعربية 

An overview of the National Identity, Religious Education and the Arabic language Subjects in kindergarten : 
     By which we mean establishing the foundations of the child’s native language in speaking, reading, writing and fluency, as well as a rich knowledge of our 
geographic environment.   
    In kindergarten, we seek to instill the values and concepts that reinforce the child's national identity, which is the pride in his homeland and belonging to it. 
 
      One of our goals for the Islamic education curriculum in kindergarten is to link the child to the cosmic manifestations and the creatures and organisms 
around him with the Creator and his greatness. With the aim of the child observing and contemplating the supreme goal of creation and aiming to adapt the 
child's behavior and emotions on a religious basis. 
 
      One of our goals is also to raise the child to be proud of his Arabic language, the language of the Qur’an, by providing him with a rich vocabulary and 
eloquent language. 
 
      We rely on communicating religious concepts, ideas of national identity and the Arabic language through sound, visual, and kinesthetic activities appropriate 
for kindergarten and to obtain our goal.  

Annual School Fees (2021- 2022) 

TOTAL SECOND TERM FIRST TERM 
  

SR 25,500 SR 10000 SR 15500 KG1 

SR 25,500 SR 10000 SR 15500 KG2 

SR 25,500 SR 10000 SR 15500 KG3 

School Environment : 
In the EYFS the environment plays a key role in supporting and extending children’s development and learning. We provide a variety of 
experiences in a safe and stimulating environment that encourages independence by exploring and investigating, watching and listening, 

talking and discussing, creating and communicating. 

. لدى الطفل  بالنواحي الفكرية والناحية الحسية الحركية المحفزة للطفل لاكتشاف قدراته بتعزيز الأنشطة الحركية الرياضية والموسيقية الاهتمامونحن نسعى إلى التكامل بين     
We strive to integrate between the intellectual  and the sensory aspects that stimulate and encourage the children to discover 
their abilities by enhancing their physical, musical and creative skills. 

 

 

 Notes:  
1) The reservation fee is 3,000 SR. per enrolled student paid at the end of the year. This fee is deductible  
from next year tuition fees but non-refundable regardless of the reason(s) and/ or time of withdrawal.  
2) Tuition fees include books, stationery and activities. 
3) A discount of 5% will be granted when settling the tuition fees in full. 

.is required to be paid on time l may offer, the full school) To be eligible for any other discount the schoo4 
5) The above Tuition fees are excluding VAT . (15% vat will be added to all non-Saudi Students). 
6) Parents/Guardians are required to sign the school fees and due date agreement. 

 مهمة:ملاحظة 

 ريال( دفعة مقدمة من الرسوم للعام  0333مبلغ ) يطلب بنهاية العام الدراسي دفع (1

 الذي يليه لتأكيد رغبة الأهالي في استمرارية ابنهم/ابنتهم للعام الدراسي القادم    

 ة لأي سبب من الأسباب كحق هذه الدفعة عند العدول عن استمرارية الابن/ ولا تسترد   

 للمدرسة. تعويضي    

 والقرطاسية. الرسوم الدراسية تشمل الكتب( 2

 واحدة قبل بداية العام الدراسي يمنح التلميذ/ة  عند دفع الرسوم الدراسية دفعة( 0

 % .5حسم      

 تمنح إلا لمن قام بسداد الرسوم كاملة وفي  أية حسومات أخرى تقررها المدرسة لا( 4

 موعدها .     

 % لغير السعوديين .15القيمة المضافة  تضمنة لضريبةالرسوم أعلاه غير م( 5

 الاتفاقية الخاصة بسداد الرسوم الدراسية في أوقاتها  يشترط توقيع ولي الأمر على( 6

 المحددة .    


